
Zápisnica z XIV. zasadania obecného zastupiteľstva v Zubrohlave 

konaného dňa 25. apríl 2021 o 17.00 h 
 
 

 

Starosta obce Zubrohlava zvolal obecné zastupiteľstvo na základe, § 12 ods. 1 zákona č. 369/1990 Z. z. 

o obecnom zriadení v znení neskorších zmien a doplnkov.  

 

Prítomní:  

 

Pavol Bugeľ, starosta obce  

 

Poslanci: Stanislav Šimurda, Ing. Dominik Šturek, Ing. Martin Šturek, Ondrej Čiernik, Ing. Marián 

Finik, PhDr. Zlatica Gereková, Tibor Rentka, Dominik Lešňovský 

 

Kontrolórka obce: Mgr. Ľudmila Mokošáková 

 

Zapisovateľka: Mgr. Silvia Račáková 

 

Ospravedlnený: Ľuboš Sroka 

 

Ďalší prítomní a verejnosť podľa priloženej prezenčnej listiny prítomných. 

 

 

P R O G R A M: 
 

 

Otvorenie – starosta uvítal poslancov a všetkých prítomných a otvoril zasadnutie obecného 

zastupiteľstva 

Starosta: Prečítal program zasadnutia obecného zastupiteľstva a dal hlasovať za program. 

Hlasovanie za program zasadnutia obecného zastupiteľstva 

  

Za: Ondrej Čiernik, PhDr. Zlatica Gereková, Ing. Marián Finik, Stanislav Šimurda Ing. 

Dominik Šturek, Dominik Lešňovský, Tibor Rentka, Ing. Martin Šturek 

Proti:   

Zdržanie:  

 

Starosta: Prejdime k bodu 4 VZN o nakladaní s komunálnymi odpadmi a s drobnými stavebnými 

odpadmi na území obce Zubrohlava č. 1/2021, na úvod by som vám rád predstavil bilanciu odpadov za 

prvý kalendárny štvrťrok 2021 v porovnaní s rokom 2020 a 2019 v rovnakom období. Ako si môžete 

všimnúť v tabuľke všetky komodity a najmä ich vytriedenie sa výrazne zlepšilo kleslo nám množstvo 

objemného odpadu a zároveň sa nám zvýšili množstva vytriedeného odpadu v porovnaní 

s predchádzajúcimi rokmi. Tu vidíme význam zberného dvora, za tak krátky čas sa nám podarilo tieto 

čísla zlepšiť, môžeme očakávať ešte zlepšenie čísel keď to porovnáme v dlhšom horizonte. Úpravu VZN 

sme robili najmä kvôli zberu pneumatík, ktoré sme podľa starého VZN nemohli uskladňovať na 

zbernom dvore. Je potrebné VZN upraviť a potom budeme môcť na zbernom dvore aj uskladňovať 

použité pneumatiky.  

Mgr. Marta Huťková: Tiež bola vo VZN zmena, že na zberný dvor môžu odpad vyvážať aj právnické 

osoby, tiež nám pribudol na zbernom dvore aj zber jedlých olejov a tukov, ktoré vo VZN neboli 

upravené.  



Ing. Martin Šturek: Množstvo vyzbieraných pneumatík na zbernom dvore sa nám bude rátať do 

množstva vyzbieraného odpadu?  

Mgr. Marta Huťková: Nie, nebude sa to zarátavať do štatistiky, zberný dvor bude slúžiť len ako úložisko 

pneumatík, aby sme ich nemali po obci porozhadzované.  

Ing. Dominik Šturek: Stavebný odpad je vo VZN ako upravený?  

Starosta: Na stavebný odpad máme drvičku, ktorou ho spracovávame a následne máme zazmluvnenú 

firmu, ktorá môže takýto odpad zbierať, prípadne ho používame na vhodné miesta.  

Ing. Dominik Šturek: A čo sa týka povinnosti zberu kuchynského odpadu, mohli by sme ako obec 

prispieť aspoň 50% prípadne pomernú časť na kompostér, určite by som nehradil celú sumu kompostéra 

DISKUSIA 

Starosta: To je celkom dobrý nápad, ľudia by mali kompostér, kto by mal hnojisko by ho nemusel 

kupovať alebo sú aj taký ľudia, ktorí už majú zakúpený kompostér a využívajú vlastný.  

Stanislav Šimurda: V konečnom dôsledku nás ako obec nemusí zaujímať v čom sa kompostuje ale či sa 

kompostuje, bolo by dobré obehnúť domy a opýtať sa ľudí, či kompostujú, či majú hnojisko alebo 

kompostér, je to ich povinnosť kompostovať a už akým spôsobom to budú robiť je na nich.  

DISKUSIA  

Ing. Dominik Šturek: Ide o systém, ako by sme to robili. Dáme ľudom podpísať prehlásenia, že 

kompostujú, prípadne im môžeme dať možnosť zakúpiť si kompostér.  

DISKUSIA 

Stanislav Šimurda- Ľudom môžeme dať možnosti pri výbere. Budeme vám vedieť zabezpečiť vlastný 

kompostér za určitú sumu, máte svoj vlastný kompostér alebo máte hnojisko a kompostér nepotrebujete.  

Ing. Dominik Šturek: Musíme nájsť tlačivo, kde ľudia budú prehlasovať to, že kompostujú.  

DISKUSIA 

Starosta: Bolo by vhodné, aby sme na obec zakúpili kompostéry dajme tomu 50 ks a v prípade, že bude 

mať záujem kúpiť si kompostér môže si ho kúpiť rovnako ako kuka nádobu, to znamená obec nebude 

nijako zvyšovať cenu, bude ich predávať za nákupnú cenu ako kuka nádoby. 

Hlasovanie za  návrh VZN o nakladaní s komunálnymi odpadmi a s drobnými stavebnými odpadmi na 

území obce Zubrohlava č. 1/2021 

  

Za: Ondrej Čiernik, PhDr. Zlatica Gereková, Ing. Marián Finik, Stanislav Šimurda Ing. 

Dominik Šturek, Dominik Lešňovský, Tibor Rentka, Ing. Martin Šturek 

Proti:   

Zdržanie:  

 

Starosta: Prejdime k ďalšiemu bodu a tým je Záverečný účet obce za rok 2020, poprosím pani ekonómku 

Mgr. Zuzanu Lipovskú, aby predstavila návrh záverečného účtu.  

 

Mgr. Zuzana Lipovská: Predstavila návrh Záverečného účet za rok 2020. Má niekto k nemu nejaké 

otázky?  

 

Starosta: Poprosím pani hlavnú kontrolórku, aby predstavila stanovisko hlavného kontrolóra 

k záverečnému účtu. 

 



Mgr. Ľudmila Mokošáková: Predstavila svoje stanovisko k rozpočtu a odporučila ho prijať bez výhrad.  

 

Obecné zastupiteľstvo vzalo stanovisko hlavného kontrolóra k záverečnému účtu na vedomie.  

 

Hlasovanie za  návrh Záverečného účtu obce za rok 2020 

  

Za: Ondrej Čiernik, PhDr. Zlatica Gereková, Ing. Marián Finik, Stanislav Šimurda Ing. 

Dominik Šturek, Dominik Lešňovský, Tibor Rentka, Ing. Martin Šturek 

Proti:   

Zdržanie:  

 

Hlasovanie za použitie prebytku rozpočtového hospodárenia v sume 370.523,88 EUR (na tvorbu 

rezervného fondu vo výške 165.648,61 EUR , na úhradu preklenovacích úverov v sume 204.875,27 EUR) 

 

Za: Ondrej Čiernik, PhDr. Zlatica Gereková, Ing. Marián Finik, Stanislav Šimurda Ing. 

Dominik Šturek, Dominik Lešňovský, Tibor Rentka, Ing. Martin Šturek 

Proti:   

Zdržanie 

 

Starosta: Teraz poprosím pani Mgr. Zuzanu Lipovskú, aby predstavila návrh úpravy rozpočtu za IQ. 

2021. 

Mgr. Zuzana Lipovská: Predstavila návrh rozpočtu.  

Hlasovanie za  úpravu programového rozpočtu za 1 Q 2021 

  

Za: Ondrej Čiernik, PhDr. Zlatica Gereková, Ing. Marián Finik, Stanislav Šimurda Ing. 

Dominik Šturek, Dominik Lešňovský, Tibor Rentka, Ing. Martin Šturek 

Proti:   

Zdržanie:  

 

Starosta: Vrátim sa k starej požiarnej zbrojnici, dostali sme tam dotáciu cca 11 000€, ktoré môžeme 

použiť do konca roka 2023, použiť ich môžeme iba vtedy, ak preinvestujeme celú sumu projektu čo je 

spolu viac ako 30 000€, je teda otázka či je potrebné investovať peniaze do tejto budovy, keď sa nám 

hneď vedľa stavia nová hasičská zbrojnica.  

DISKUSIA 

Starosta: Ďalším bodom programu je čerpanie rezervného fondu vo výške 58 000€ na prefinancovanie 

projektu Od ľanu po plátno od veže po vežu bez hraníc, čo je dotiahnutie elektrického a optického káblu 

hore ku kaplnke.  

DISKUSIA 

Hlasovanie za  čerpanie rezervného fondu vo výške 58 000€ na prefinancovanie projektu Od ľanu po 

plátno od veže po vežu bez hraníc 

  

Za: Ondrej Čiernik, PhDr. Zlatica Gereková, Ing. Marián Finik, Stanislav Šimurda Ing. 

Dominik Šturek, Dominik Lešňovský, Tibor Rentka, Ing. Martin Šturek 

Proti:   

Zdržanie:  

 

 



Starosta: Na údržbe ciest máme približne 28 000€, a približne za 50 000€ by sme dokázali opraviť cesty 

v dedine, už sme sa o tom bavili na porade, že ktoré miestne komunikácie sú v havarijnom stave a je 

nevyhnutné ich opraviť. 

 

Ing. Martin Šturek: Takže z rezervného fondu budeme potrebovať tak približne 40 000€, aby nám zostali 

nejaké financie aj na zimnú údržbu. 

 

Ing. Dominik Šturek: Musíme to pofotiť pred realizáciou a potom, aby sme si vedeli lepšie porovnať stav.  

 

DISKUSIA  

 

Stanislav Šimurda: Môže sa aktualizovať ponuky už sú staršie. 

 

Starosta: Samozrejme, že ponuky sa môžu aktualizovať, týmto chcem apelovať aj na vás, ak poznáte 

niekoho, kto nám môže poskytnúť cenovú ponuku.  

 

 

Hlasovanie za  čerpanie rezervného fondu vo výške 40 000€ na úpravu miestnych komunikácii.  

  

Za: Ondrej Čiernik, PhDr. Zlatica Gereková, Ing. Marián Finik, Stanislav Šimurda Ing. 

Dominik Šturek, Dominik Lešňovský, Tibor Rentka, Ing. Martin Šturek 

Proti:   

Zdržanie:  

 

Starosta: Podarilo sa nám rekonštruovať dom smútku, kde sme vytrhali obklad, opravili steny, podlahy. 

Tiež sme zrekonštruovali priestory chodby na pošte (stierky, nová podlaha..) Momentálne začíname mať 

problém s firmou MBM, ktorá nám má na základe zmluvy zhotoviť cyklochodník. Podľa nich je tam 

však nesúlad projektovej dokumentácie a preto sa budeme musieť v najbližších dňoch stretnúť a tento 

problém vyriešiť, pretože projekt má svoje časové obmedzenie a musíme ho dokončiť  

 

DISKUSIA 

 

Starosta: Prejdime k ďalšiemu bodu a tým je predaj pozemku pod miestnu komunikáciu od pána Urbana 

 

DISKUSIA 

 

Hlasovanie za  kúpu pozemku pod miestnu komunikáciu za kúpnu cenu 1€ od pána Júliusa Urbana 

a manželka. 

  

Za: Ondrej Čiernik, PhDr. Zlatica Gereková, Ing. Marián Finik, Stanislav Šimurda Ing. 

Dominik Šturek, Dominik Lešňovský, Tibor Rentka, Ing. Martin Šturek 

Proti:   

Zdržanie:  

 

Hlasovanie za  kúpu pozemku pod miestnu komunikáciu za kúpnu cenu 1€ od pani Milady Kucekovej  

  

Za: Ondrej Čiernik, PhDr. Zlatica Gereková, Ing. Marián Finik, Stanislav Šimurda Ing. 

Dominik Šturek, Dominik Lešňovský, Tibor Rentka, Ing. Martin Šturek 

Proti:   

Zdržanie:  

 

 

 

 

 



Hlasovanie za  predaj pozemku za kúpnu cenu 1€ pre Urbárske spoločenstvo (Súčasť urbárskeho dvora- 

492m2) EKN 42/1  z dôvodu osobitného zreteľa 

  

Za: Ondrej Čiernik, PhDr. Zlatica Gereková, Ing. Marián Finik, Stanislav Šimurda Ing. 

Dominik Šturek, Dominik Lešňovský, Tibor Rentka, Ing. Martin Šturek 

Proti:   

Zdržanie:  

 

Starosta informoval poslancov o nesúhlase okolitých obcí s výstavbou nového umelého vtáčieho ostrova 

na Oravskej priehrade.  

 

Starosta: Máme tu žiadosť Kynologického klubu Zubrohlava o príspevok na organizovanie výstavy.  

 

Hlasovanie za  dotáciu 1500€ pre Kynologický klub Zubrohlava 

  

Za: Ondrej Čiernik, PhDr. Zlatica Gereková, Ing. Marián Finik, Stanislav Šimurda Ing. 

Dominik Šturek, Dominik Lešňovský, Tibor Rentka, Ing. Martin Šturek 

Proti:   

Zdržanie:  

 

Starosta: Od septembra budeme musieť v škole bude musieť nastúpiť na dvojzmennú výučbu, pretože 

už nemáme miesto, máme zámer urobiť prístavbu, už máme aj nejaký prvotný zámer, ako by to mohlo 

vyzerať, len musíme čakať na to, kým budú nové projekty, aby sme mohli reagovať, musíme mať však 

nejakú prípravu. 

 

DISKUSIA 

 

Starosta: Mohol by sa na to pozrieť aj Ing. Dominik Šturek a urobiť nejaký prvotný rozpočet, koľko by 

to vyšlo približne.  

 

Starosta: Dostal som ponuku na pracovanie dokumentárneho filmu od jedného pána (predstavil cenovú 

ponuku) 

 

DISKUSIA  

 

Zlatica Gereková: Bolo by lepšie to urobiť až potom, keď budú dokončené všetky investičné akcie, ktoré 

sú teraz rozrobené a potom by bolo asi krajšie video, keď bude dokončený Dom dedičstva, 

Cyklochodník, Kostol.  

 

DISKUSIA 

 

Ing. Dominik Šturek: Čo sa týka priemyselnej zóny v úprave územného plánu?  

 

DISKUSIA 

 

Starosta: Pri tejto zmene musia byť najprv upovedomení vlastníci pozemkov.  

 

PhDr. Zlatica Gereková: Pani Jagnešáková má uzavretú kroniku za rok 2019 na najbližšom 

zastupiteľstve ju môžeme schváliť a prejednať.  

 

Starosta: Dnes som dostal od jedného občana návrh na to, že by mal záujem pred svojím rodinným 

domom osadiť si retardér na vlastné náklady so súhlasom susedných vlastníkov.  

 

PhDr. Zlatica Gereková: Ale osadenie retardéra má viacero technický požiadaviek, ktoré je potrebné 

splniť, nie je možné si ho len tak na vlastnú päsť osadiť na verejne prístupnú cestu.  



 

DISKUSIA 

 

Starosta: Pri oprave kostola budeme mať veľa zámkovej dlažby, ktorá bude vhodná na ďalšie použitie, 

takže ju môžeme niekde použiť.  

 

DISKUSIA 

 

Ing. Dominik Šturek: Mohli by sme z nej urobiť chodník z hlavnej cesty na ulicu Stará bobrovská, okolo 

Pilarčíka.  

 

Starosta: Dal som urobiť cenovú ponuku na zámkovú dlažbu k detskému ihrisku. Podľa projektu pri 

konštrukcii kostola je možné položiť zámkovú dlažbu len ku kaplnke, chceli sme to urobiť až ku 

detskému ihrisku nech je to už kompletné a vyzerá to pekne ako celok.  

 

DISKUSIA  

 

Starosta: Poďakoval poslancom a ukončil zasadnutie obecného zastupiteľstva 

 

 

 

 

 

 

Pavol Bugeľ 

starosta obce  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


